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Referat skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 18. juni 2024 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8, 6340 Kruså 

 

Den ”gamle” skolebestyrelse holder møde fra kl. 17.00 – 18.00. Kl. 18.00 inviteres de 

nyvalgte medlemmer til et let måltid mad og planlægning af det kommende 

skolebestyrelses-år. 

 

 

Deltagere kl. 17.00 

 Signe Jacobsen 

 Kristine Roost 

Johnsen 

 Gitte Jepsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Helle Cornett 

 Svetoslava Ruseva 

 Lis Johansen 

 Karina Nikolajsen  

 

 Betina Julius 

Pedesen 

 Nina Brunsgaard 

Specter-Sørensen 

 Jens Boddum

 

Deltagere kl. 18.00 

 Jacob Thomsen 

 Henrik Skade 

 Hanne Boström-Petersen 

 

 

Dagsorden 

1. Velkommen 

 

Skolebestyrelsen orienteres under velkomst ved 

skoleleder at Nina B.S. Sørensen træder ud af 

skolebestyrelsen og Tina Mätzke træder ind i 

skolebestyrelsen som lederrepræsentant. 

Karina Nikolajsen og Betina Julius Pedesen blev  

genvalgt som medarbejderrepræsentanter.  

 

 

2. budgetopfølgning 

 

 

Bilag 1 

Skolebestyrelsen blev orienteret om skolens 

budget og forbrug. Budgettet følger 

periodisering. April og maj måned indeholdt 

ekstra udgifter til særlig feriegodtgørelse. På 

inventarkontoen har der været ekstraudgifter i 

forbindelse med genhusning i Tinglev. Der er på 

nuværende tidspunkt brugt 57 % på el som er 

steget i pris. Fjordskolen modtager flere børn 

end forventet, 18 skolestartere dette forhøjer 

indtægten. SFO budget hænger fint sammen.  

 

Fjordskolen 
Åbjerg 8B 
6340 Kruså 
 
7376 6733 
fjordskolen@aabenraa.dk 
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3. Skolebestyrelsesvalg 

Evaluering af valget samt 

underskrift af kandidatlisten 

 

Bilag 2 

Skolebestyrelsen blev orienteret om et fint 

opstillingsmøde samt en fin beretning fra 

skolebestyrelsesformand Lis. Gennemgang af 

kandidatliste til underskrift ved Jens Grevsen 

Boddum og Lis Johansen. 

 

4. Nyt ude musikrum 

Skolen har modtaget 

fondsmidler til at udvikle 

musikundervisningen. Der er et 

medarbejderforslag om et ude 

musikrum. Projektet gennemgås 

på mødet. 

 

Skolebestyrelsen blev orienteret om, at skolen 

modtog 200.000 kr. af en fond til et nyt 

musikhus. Musikundervisningen kan med fordel 

ligge udenfor. Firmaet ”Leg med” har tegnet 

musikhuset og slutprisen er 300.000 kr. inkl. 

udgifter til myndighedsarbejde. Musikhuset vil 

kunne tilgås af kørestolsbrugere. Økonomien 

ser fornuftig ud, og der arbejdes videre med 

planer om et nyt musikhus til Fjordskolen.  

 

5. Det kommende skoleårs 

planlægning 

- Klassedannelse 

- Skema 

- SFO i ferien 

 

Skolebestyrelsen orienteres om klassedannelse 

på skolens afdelinger til næste skoleår samt en 

forklaring om skolens takstsystem. SFO har det 

sædvanlige antal børn i ferien. I uge 27 rykker 

SFO afd. A tilbage til Fjordskolen. Der er elever 

på alle afdelinger i alle uger af ferien.  

 

Fjordskolen starter med ansættelsessamtaler i 

morgen d. 19/6 da der skal ansættes 2-3 

lærere, 2-3 pædagoger og 2 medhjælpere samt 

en skolesekretær. 

Opgaveoversigter til skolens personale er klar til 

udlevering torsdag d. 27.juni.  

6. Sidste skoledag og Dimission  

 

 

Skolebestyrelsen orienteres om sidste skoledag 

og dimission den 28. juni. Morgenkaffe og 

personlig afsked i klasserne. Fælles afslutning 

kl. 11:00 hvor eksamensbeviser overrækkes. 

Reception for forældre og elever efterfølgende.  

 

7. Orientering om 

renoveringsprocessen 

 

 

Skolebestyrelsen orienteres om afd. D skal 

være i Tinglev i 14. uger og de vil være tilbage 

på skolen inden jul.  

8. Dato for det første 

bestyrelsesmøde efter 

sommerferien 

 

Skolebestyrelsen mødes den 20. august kl. 

17:00-19:30.  

9. Orientering 

1. Bestyrelsesformand 

2. MED-udvalg 

3. Øvrige medlemmer 

4. Skolens ledelse    

 

Der orienteres fra bestyrelsesformanden om et 

arrangement på afd. A hvor 4. klasse har 

vundet en trafiksikkerhedskonkurrence. 

Gevinsten er 1000 kr. til klassekassen.  

 

MED udvalg- Høje Følelsesmæssige Krav, et 

stort udviklingsprogram hvor vi udvikler at 

være på en arbejdsplads med Høje 

Følelsesmæssige krav. Afd. B havde en fin 
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sommerfest Positivt med inddragelse af 

pårørende/ venner. 

 

Skolebestyrelsen vil gerne skrive et 

sommerbrev som sendes ud på Aula. 

 

Skolens ledelse har travlt med ansættelser og 

med at få næste skoleår til at hænge sammen. 

10. 

 

Evt. Et medlem i skolebestyrelsen frembringer et 

ønske om, at ansættelsessamtalerne ikke ligger 

om formiddagen. 

Det er svært at få fri fra arbejde.  

 

Skolebestyrelsesformanden overrækker en gave 

til Signe med tak for et godt samarbejde.   

 


